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Hei 
Har registrert at kommuen vil søke om å få bygge ut fiberkabel, nord i kommunen. 
Eg vil i den sammenheng ytre ønske om at det også legges fiber til Beitingen/Rotevikshaugen. 
Her er det nå kommet mange nye husstander i tillegg til de eksisterende, og svært mange av disse er 
interessert i å få fiber. 
Det vil jo også være smart, slik eg ser det, å legge kabel gjenom Beitingen, dersom den på sikt skal videre 
til Eikeland.  
Her er det jo også mulighet å lage en "ringvei", med en kabel fra Fløksand-Rossland og en Fløksand-
Beitingen-Eikeland-Rossland. 
 
Håper ikke Beitingen blir "forbigått" i en eventuell utbygging fra Fløksand til Rossland, det ligger jo 
allerede kabel ved Meland Golfklubb. 
Og det eksisterende nettet som er her idag, er svært tregt og ustabilt! Vi trenger å følge utviklingen også 
på dette punktet.  
 
Mvh  
 
Stein Erik Ebbesvik 


